
 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА 

П Р О Т О К О Л  № 20 
 

засідання постійної комісії  

з питань житлово-комунального господарства та транспорту 
 

від 10 квітня 2023 року м. Кропивницький 
 

Склад комісії ‒ 6 осіб 
 

Присутні: 
 

Голова комісії 
 

Рубан В.В.  
 

Секретар комісії Кліменкова Н.В. 
 

Члени комісії: Бєжан М.М., Романескул І.В. 
 

Відсутні:  

Заступник голови Вязовцев В.В. 
 

Члени комісії: Санасарян Р.Р. 
 

Запрошені: Вергун О.С. – заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради, 

Кухаренко В.І. ‒ начальник Головного 

управління житлово-комунального 

господарства міської ради, 

Паламаренко А.С. – начальник управління 

комунальної власності міської ради, 

Лунгол Р.С. – начальник управління земельних 

відносин та охорони навколишнього 

природного середовища міської ради, 

Макарук О.О. – начальник управління охорони 

здоров’я міської ради,  

Співак О.О. – в.о. директора КП «Благоустрій» 

Кропивницької міської ради» 

Дуднікова Л.В. – голова ГО «Рада голів ОСББ у 

м. Кропивницький»; 

Захарченко Є.О. – юрист ГО «Рада голів ОСББ 

у м. Кропивницький»; 

Джулай Т.О. – голова ОСББ 

«ПЕРЕМОЖЕЦЬ21»,  

Шут Г.В. – голова ОСББ «ВОЛКОВА–8», 

інші голови ОСББ 
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Присутні: Колюка О.С. – секретар міської ради 
 

СЛУХАЛИ: Рубана В.В., який запропонував перелік питань 

до порядку денного засідання постійної комісії. 
 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного наступні 

питання: 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
     

№ 

з/п 

 

№ проєкту рішення/ 

листа 

Назва питання Прізвище, ім'я,  

по батькові, 

посада доповідача 

1.  Петиція від 

31.03.2023,  

індекс: Ко-2927/27-п 

 

 

 

 

лист № 837  

від 10.04.2023 

 

 

лист № 301  

від 10.04.2023 

Про розгляд електронної петиції від 

31.03.2023 щодо проведення 

акарицидної (від кліщів) обробки 

парків, скверів та прилеглих до них 

ділянок 
 

Про розгляд електронної петиції 
(інформація управління охорони здоров’я) 

 

 

Про розгляд електронної петиції 
(інформація управління земельних 

відносин та охорони навколишнього 

природнього середовища) 

Рубан В.В. 

(авторка петиції 

Данилишин О.Р. 

відсутня) 

2.  

1537 

Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про надання згоди на 

безоплатне прийняття нерухомого 

майна – об’єкта цивільної оборони 

(цивільного захисту) - сховища 

40318 з державної до комунальної 

власності Кропивницької міської 

територіальної громади» 

Паламаренко А.С., 
начальник управління  

комунальної власності 

3.  

1521 

Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про визначення 

державного підприємства 

«Агентство місцевих 

автомобільних доріг» замовником 

робіт по об’єктах благоустрою на 

території міста Кропивницького» 

Кухаренко В.І., 
начальник Головного 

управління житлово-

комунального 

господарства 

4.  Колективне 

звернення  

ГО «Рада голів 

ОСББ у 

м. Кропивницький» 

(лист № 6  

Пропозиції щодо змін та доповнень 

до Програми спільного 

фінансування та підтримки 

об’єднань співвласників 

багатоквартирних будинків у місті 

інформує 
 

Кухаренко В.І., 
начальник Головного 

управління житлово-

комунального 

господарства 

http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/39597-pr_rish_1537_22-03-2023.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/39558-pr_rish_1521_16-03-2023.pdf
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від 14.03.2023) 

 
Кропивницькому Дуднікова Л.В., 

голова ГО «Рада голів 

ОСББ  

у м. Кропивницький» 
 

(інші голови ОСББ) 

 
 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Рубана В.В., який інформував членів комісії по суті електронної петиції 

від 31.03.2023 щодо проведення акарицидної (від кліщів) обробки парків, 

скверів та прилеглих до них ділянок.  

 

Макарук О.О., Лунгол Р.С. та Співак О.О. доповіли по суті петиції 

відповідно до повноважень. 

 

В обговоренні петиції взяли участь члени комісії, а також  

Кухаренко В.І., Вергун О.С., Колюка О.С. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєжан М.М., який запропонував доручити Головному управлінню 

житлово-комунального господарства міської ради звернутися до Головного 

управління Держпродспоживслужби в Кіровоградській області за 

роз’ясненням стосовно питання проведення акарицидної (від кліщів) обробки 

парків, скверів та прилеглих до них ділянок.  

 

Голова постійної комісії поставив на голосування наступну 

пропозицію: 

Відправити петицію на опрацювання та доручити Головному управлінню 

житлово-комунального господарства міської ради звернутися до Головного 

управління Держпродспоживслужби в Кіровоградській області за 

роз’ясненням стосовно питання проведення акарицидної (від кліщів) обробки 

парків, скверів та прилеглих до них ділянок.  

 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Відправити петицію на опрацювання та доручити Головному управлінню 

житлово-комунального господарства міської ради звернутися до Головного 

управління Держпродспоживслужби в Кіровоградській області за 
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роз’ясненням стосовно питання проведення акарицидної (від кліщів) обробки 

парків, скверів та прилеглих до них ділянок.  

 

2. СЛУХАЛИ: 

Паламаренко А.С., яка повідомила підстави для підготовки проєкту 

рішення міської ради № 1537 «Про надання згоди на безоплатне прийняття 

нерухомого майна – об’єкта цивільної оборони (цивільного захисту) – 

сховища 40318 з державної до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади» та пояснила його основні положення. 

 

В обговоренні питання взяли участь члени комісії, а також Колюка О.С. 

 

Голова постійної комісії поставив на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1537 «Про надання згоди на 

безоплатне прийняття нерухомого майна – об’єкта цивільної оборони 

(цивільного захисту) – сховища 40318 з державної до комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади». 

 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1537 «Про надання згоди на 

безоплатне прийняття нерухомого майна – об’єкта цивільної оборони 

(цивільного захисту) – сховища 40318 з державної до комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади». 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Кухаренка В.І., який повідомив підстави для підготовки проєкту рішення 

міської ради № 1521 «Про визначення державного підприємства «Агентство 

місцевих автомобільних доріг» замовником робіт по об’єктах благоустрою на 

території міста Кропивницького» та пояснив його основні положення. 

 

В обговоренні питання взяли участь члени комісії, а також Вергун О.С. 

 

Голова постійної комісії поставив на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1521 «Про визначення 

державного підприємства «Агентство місцевих автомобільних доріг» 

замовником робіт по об’єктах благоустрою на території міста 

Кропивницького». 
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Результати голосування: 

‟за” – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1521 «Про визначення 

державного підприємства «Агентство місцевих автомобільних доріг» 

замовником робіт по об’єктах благоустрою на території міста 

Кропивницького». 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Рубана В.В., який повідомив членам комісії про колективне звернення, 

яке надійшло від громадської організації «Рада голів об’єднань співвласників 

багатоквартирних будинків у місті Кропивницький» щодо змін та доповнень 

до Програми спільного фінансування та підтримки об’єднань співвласників 

багатоквартирних будинків у місті Кропивницькому, затвердженої рішенням 

міської ради від 05 червня 2018 року № 1719 (зі змінами). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Захарченко Є.О., яка роз’яснила вимоги, викладені у колективному 

зверненні. Запропонувала членам комісії розглянути та погодити зміни та 

доповнення до Програми спільного фінансування та підтримки об’єднань 

співвласників багатоквартирних будинків у місті Кропивницькому, 

затвердженої рішенням міської ради від 05 червня 2018 року № 1719  

(зі змінами). 

 

В обговоренні питання взяли участь члени комісії, Рубан В.В.,  

Кухаренко В.І., Вергун О.С., а також Дуднікова Л.В., Джулай Т.О., Шут Г.В. 

 

Голова постійної комісії поставив на голосування наступні 

пропозиції: 

1. Відправити колективне звернення на опрацювання. 

2. Доручити Головному управлінню житлово-комунального 

господарства у місячний строк:  

а) розглянути та опрацювати пропозиції, викладені у колективному 

зверненні; 

б) провести нараду з головами ОСББ за результатами розгляду 

колективного звернення; 

в) інформувати членів комісії про результати проведеної роботи. 

 

Результати голосування: 

‟за” – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 
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ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

1. Відправити колективне звернення на опрацювання. 

2. Доручити Головному управлінню житлово-комунального 

господарства у місячний строк:  

а) розглянути та опрацювати пропозиції, викладені у колективному 

зверненні; 

б) провести нараду з головами ОСББ за результатами розгляду 

колективного звернення; 

в) інформувати членів комісії про результати проведеної роботи. 

 

 

 

Голова комісії       Василь РУБАН 

 

Секретар комісії      Наталя КЛІМЕНКОВА 


